
 

 

 

 

 

 

Besluitenlijst Raadsronde  

Onderwerp  Raadsronde Investering Programma van Eisen Frisse Scholen, BENG en 
Renovatie in schoolgebouwen 

Datum Behandeling  19 februari 2019 

Portefeuillehouder  Wethouder Jongen 

Aanwezig  Woordvoerders en overige raads/burgerleden (totaal 15) en 4 ambtenaren 
 

Woordvoerders  Slangen (PvdA), Van der Heijden (CDA), Smeets (PVM), Boelen (SPM), 
Hermens (GroenLinks), Grippeling (PVV), Politsch (D66), Schulpen (SAB), 
Limpens (VVD), Nuyts (LPM), Meijer (50PLUS) 

Voorzitter  Bennie Van Est  

Secretaris  Bart Golsteijn 

Samenvatting en afspraken  De voorzitter opent de vergadering, heet iedereen welkom en benoemt de 
parallelle sessies. Vervolgens schetst hij de inhoud en het verloop van deze 
ronde. De voorzitter geeft alle woordvoerders de gelegenheid een bijdrage te 
leveren. In twee termijnen en bij interruptie worden vragen gesteld en 
opmerkingen gemaakt over onder andere: beslispunt 3 van het raadsvoorstel i.r.t. 
de andere beslispunten, IKC De Heeg, de mate van dezelfde kansen / 
voorwaarden voor andere scholen/IKC’s, de bijdrage van kinderopvang-
organisaties en andere gebruikers, JF Kennedyschool, de keuze voor klasse B 
i.p.v. klasse A, luchtkwaliteit in klaslokalen, bijdrage van scholen i.r.t. de 
rijksbijdrage, leerlingenprognoses i.r.t. afbouwen aantal scholen, onderhoud van 
gebouwen, nieuwbouw versus renovatie, de wijze van communiceren in dit 
dossier en het overslaan van de informatieronde, de relatie met het integraal 
huisvestingsplan primair onderwijs, de consequenties om het voorstel later door 
de raad te laten behandelen. In het debat was er onduidelijkheid wie bepaalt of er 
een informatieronde plaatsvindt; het presidium of de raad. De voorzitter koppelt 
dit terug naar het presidium. 
 
Na de tweede termijn inventariseert de voorzitter of de aanwezige woordvoerders 
het voorstel rijp voor besluitvorming in de raad achten; 6 woordvoerders vinden 
het rijp voor besluitvorming, 2 niet, en 3 fractie bespreken het nog in hun fractie. 
De voorzitter bedankt vervolgens de aanwezigen voor hun inbreng en sluit hij de 
vergadering. 

Toezeggingen  1. Wethouder Jongen zegt toe dat de voorafgaand aan deze ronde gestelde 
vragen uiterlijk donderdag worden beantwoord en onder de raad worden 
verspreid. Daarbij wordt ook een poging gedaan om de vraag uit de ronde te 
beantwoorden aangaande scholen i.r.t. klimaatneutrale stad.  

 

  



 

 

 

 

 

 

Rondebriefje Raadsronde 

Onderwerp Raadsronde Investeringen PvE Frisse scholen, BENG en renovatie van 
schoolgebouwen 

Datum 19 februari 2019 

Portefeuillehouder Bert Jongen 

Programmanummer 4 Onderwijs 

Behandelend ambtenaar JMW Jegers 
Telefoonnummer: 043-350 3124 
Jan.Jegers@maastricht.nl 

Doel van de bijeenkomst Besluitvorming voorbereiden 

Wie neemt uiteindelijk het 
besluit?  

De gemeenteraad 

Verloop voorgaande 
proces 

Het door de gemeenteraad vastgestelde Integraal Huisvestingsplan Kindcentra 
is in uitvoering.  
De realisatie van nieuwbouw stagneert vanwege onduidelijkheid over het 
toepassen van duurzaamheidsmaatregelen.  
Het renoveren van bestaande schoolgebouwen stagneert vanwege 
onduidelijkheid in de regelgeving over de bekostiging door schoolbesturen 
en/of gemeenten. 

Inhoud  Het college besluit aan de gemeenteraad voor te stellen om de investeringen 
voor toepassing van het Programma van Eisen Frisse Scholen, voor Bijna 
Energie Neutrale Gebouwen (BENG) en voor renovatie in schoolgebouwen, 
voor rekening van de gemeente te nemen. Als voorwaarde wordt gesteld dat 
schoolbesturen een financiële bijdrage zullen doen vanuit hun besparingen op 
de exploitatie van hun schoolgebouwen als gevolg van de gemeentelijke 
investeringen in het verduurzamen van de schoolgebouwen. 

 

Van de raadsleden wordt 
gevraagd 

Besluitvorming voor te bereiden. 

Vervolgtraject Realisatie IKC De Heeg (ZieZo). 

 


